



Photo credit:  
Japan Racing Association

# YASUDA KINEN RACING TOUR 2024

**1 – 2 JUN**

**Get your seat at Japan's top G1 race on the Yasuda Kinen Racing Tour 2024.**

## DAY 1

**1 JUN (SAT)**

Evening - Welcome Dinner

Sake pairing dinner in partnership with Sake IWA at the Jade Room inside of the Tokyo EDITION, Toranomon, over a breathtaking night view of Tokyo

## DAY 2

**2 JUN (SUN)**

Full day – Yasuda Kinen Race day

Key Highlights

- Enjoy the live excitement at designated private box with light lunch served at Tokyo Racecourse
- Round-trip transfer between Tokyo Racecourse and designated meeting point at Tokyo city center

**EXCLUSIVE OFFER**  
**\$3,500 per person**



**Reservation and Enquiries**  
**2270 7612**

**Corporate Travel Management Limited – Hong Kong**  
**Service hour: Monday to Friday, 9:30am to 5:30pm (Except Public Holidays)**

**Terms and conditions apply. Please refer website for details.**

- Participants joining this tour must be at least 18 years old.
- Capacity for the tour: 30 persons. When the number of participants does not reach the minimum number of people (16 persons) required for the tour, the tour may be canceled without compensation, but payment made to CTM will be refunded.
- Air ticket, hotel accommodation, travel insurance and transportation arrangements (except for the round trip transfer between the Tokyo Racecourse and the designated meeting point) are not included in the tour package. Please make your own arrangement and ensure you are able to arrive at all designated meeting points on time.
- The arrangement of the tour is subject to change without notice or compensation. In particular, certain activities are hosted and arranged by third party suppliers which may be subject to modification or cancellation.
- The tour is operated by Corporate Travel Management Limited – Hong Kong (License No.: 350373)



照片提供：  
日本中央競馬協會

# 終極日本賽馬體驗 「安田紀念賽」

6月1至2日

誠邀您參加全日本最大規模的一級賽年度盛事——「安田紀念賽」。

**第一天**

晚上——歡迎晚宴

6月1日(週六)

在東京虎之門艾迪遜酒店JADE ROOM內，俯瞰東京迷人的夜景的同時，享受一場以 IWA 清酒搭配的盛宴。

**第二天**

全天——「安田紀念賽」比賽日

6月2日(星期日)

主要亮點

- 在東京競馬場指定私人包廂享受現場精彩賽事並享用輕便午餐
- 往返東京競馬場和東京市中心指定集合點的交通安排

**會員尊享優惠  
每位3,500元**



**報名及查詢  
2270 7612**

Corporate Travel Management Limited – Hong Kong

服務時間：星期一至星期五，上午9:30至 下午 5:30 (公眾假期除外)

條款及細則適用。詳情請參閱網站。

- 參加者年齡限制: 18歲或以上。
- 團名額:30人。當參加人數未達規定的最少成團人數(16人)時，此旅行團將有機會取消，且不作賠償，但已向CTM支付之費用將被退還。
- 此旅行團並不包括來往日本的機票、來往酒店住宿及任何指定集合點的交通安排，以及酒店住宿安排，客人須自行安排航班、交通及酒店住宿，並確保於CTM指定之日期、時間及地點在日本東京集合。
- 行程的安排只供參考，可能會取消或更改而不另行通知，且不作賠償。特別是，某些由第三方供應商主辦和安排的活動，可能受到調整或取消的影響。
- 本旅行團由 Corporate Travel Management Limited – Hong Kong (License No.: 350373) 提供